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ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA 
OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 
 
 
 
 
 

konaného dňa 29.10.2024 
v Robotníckom kultúrnom dome v Sučanoch 

 
 



 

Zápisnica 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, 

ktoré sa konalo dňa 29.10.2024 v RKD v Sučanoch 
 

 
Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky zo dňa 15.10.2024. 
Uskutočnilo sa v sále Robotníckeho kultúrneho domu so stretnutím pozvaných o 16,00 hod. 

 
 
P r í t o m n o s ť n a z a s a d n u t í : 

 
Funkcionári OcÚ: 
1. Martin Rybár   - starosta obce 
2. Mgr. Eva Belicová   -   prednostka obecného úradu 
3. Mgr. Radoslav Olašák  - hlavný kontrolór obce 

 
Poslanci:  
4. JUDr. Mgr. Peter Belica   
5. Milan Cuna                                       
6. Mgr. Veronika Dodeková 
7. Martin Giert 
8. MUDr. Richard Koyš 
9. Mgr. Róbert Kováč                           
10. Peter Krčula 
11. Ľubomír Kyselica 
12. Miroslav Mihálik 
13. Ing. Peter Pohl 
14. Mgr. Lenka Žuchová 

 
 
 

Ostatní prítomní: 
Barbora Obžutová     - zapisovateľka 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 
 
 
Program: 

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Správa o plnení uznesení OcZ 
5. Správy z vykonaných kontrol 
6. VZN a iné predpisy obce (Návrh VZN č. .../2024, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 3 /2014 

o podmienkach prideľovania a užívania obecných nájomných bytov, návrh VZN č. .../2024, 
ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2017 o podmienkach poskytovania finančných 
prostriedkov v oblasti sociálnej pomoci, návrh VZN č. .../2024, ktorým sa mení a dopĺňa 
VZN č. 6/2014 o miestnych daniach, návrh VZN č. .../2024, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 
č. 2/2012 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady, návrh 
dodatku č. 5 k Zásadám hospodárenia s majetkom obce Sučany, návrh dodatku 
č. 2 k Zásadám odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva v Sučanoch a ďalších 
osôb) 

7. Hospodárenie a nakladanie s majetkom obce a jeho nadobúdanie (doplnenie 
poradovníka na obecné nájomné byty, žiadosť p. Holka o kúpu pozemku resp. zriadenie 
vecného bremena) 

8. Projekty a investičné zámery v obci (využitie budovy komunitného centra – prezentácia 
reštaurácie Esprit Sučany, novostavba predajne Coop Jednota, strecha domu Ďurka 
Langsfelda, EBA s.r.o., Sučany – dobudovanie zariadenia na nakladanie s nebezpečnými 
odpadmi, rekonštrukcia RKD vrátane kuchyne, vážený množstvový zber odpadu, ZŠ SNP – 
rekonštrukcia kuchyne a i.) 

9. Rozpočet obce (zmena rozpočtu obce, čerpanie rezervného fondu, žiadosť o dotáciu FO 
Tatran a Občianska iniciatíva za zdravé Sučany, žiadosť o finančný príspevok ZŠ SNP) 

10. Vyhodnotenie činnosti ZŠ a MŠ za šk. rok 2023/24 
11. Správa o činností komisií (žiadosti o dávky, bilboard) 
12. Rôzne 
13. Interpelácie 
14. Záver 
 

 

 



 

 

 

1. Otvorenie 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Martin Rybár, starosta obce Sučany, 
ktorý privítal prítomných poslancov (Milan Cuna, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav 
Mihálik, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr. Veronika Dodeková, ). Ospravedlnil neúčasť 3 poslancov, 
ale v priebehu zastupiteľstva prídu (p. Ing. Peter Pohl, Mgr. Róbert Kováč, JUDr. Peter Belica).  
Skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Program zasadnutia obdržali 
prítomní v elektronickej podobe, pozvánka bola zverejnená na centrálnej úradnej 
elektronickej tabuli, web-stránke obce, úradnej tabuli obce a v miestnom rozhlase. 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

p. starosta určil za zapisovateľku p. Barboru Obžutovú.  
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch prijalo uznesenie, ktorým berie na vedomie, že za 
zapisovateľku bola určená Barbora Obžutová. 

Hlasovanie z prítomných: 8  
Za: 8 (Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika 
Dodeková, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Martin Giert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí: p. Ľubomír Kyselica a Miroslav Mihálik 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje členov 
návrhovej komisie : p. Ľubomír Kyselica a Miroslav Mihálik 
 

Hlasovanie z prítomných: 8 
Za: 6 (Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika 
Dodeková, Martin Giert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Miroslav Mihálik, Ľubomír Kyselica) 
Nehlasoval: 0 
 

Za overovateľov boli navrhnutí: p. Peter Krčula a Martin Giert 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje 
overovateľov zápisnice: p. Peter Krčula a Martin Giert 
 
Hlasovanie z prítomných: 8 
Za: 6 (Miroslav Mihálik, Ľubomír Kyselica, Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna, MUDr. Richard 
Koyš, Mgr. Veronika Dodeková) 
Proti: 0 



Zdržal sa: 2 (Peter Krčula, Martin Giert) 
Nehlasoval: 0 
 

 

 

3. Schválenie programu 

p. starosta skonštatoval, že program rokovania obecného zastupiteľstva bol prítomným 
zaslaný elektronicky, bol zverejnený na web-stránke obce, úradnej tabuli obce a Centrálnej 
elektronickej úradnej tabuli. Požiadal o schválenie predloženého programu. 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo  
program zasadnutia obecného zastupiteľstva podľa predloženého návrhu v pozvánke 
II. schvaľuje 
program zasadnutia obecného zastupiteľstva podľa predloženého návrhu v pozvánke  
 
Hlasovanie z prítomných: 8 
Za: 8 (Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika 
Dodeková, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Martin Giert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 
p. starosta sa opýtal, či má niekto pripomienky, doplnenia, návrhy na zmenu programu. 
Pripomienky na doplnenie, či zmenu programu neboli vznesené 
 
4. Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva 
p. prednostka podala správu o plnení uznesení zo zasadnutia obecného zastupiteľstva dňa 
17.09.2024. 
Uznesenie č. 100/2024  o schválení VZN obce Sučany o zmene VZN č. 3/2014 o podmienkach 
prideľovania a užívania obecných nájomných 
Bytov je splnené a uznesenie bolo vyvesené.  
Dodatok č. 1 k zásadám odmeňovania a iných osôb je podpísané p. starostom a zverejnený na 
našej web stránke. Tzn. Uznesenie č. 101/2024 je taktiež splnené.  
Uznesenie č. 102/2024 - Dodatok č. 4 k Zásadám hospodárenia s majetkom Obce Sučany je 
splnené 
Uznesenie č. 103/2023 je priebežne plnené. Ide o zriadenie vecného bremena pre SSD, a.s., 
Zmluva o zriadení vecného bremena je na podpisovaní u protistrany.  
Uznesenie č. 105/2024 o predĺženie nájmu bytov u p. Luštikovej, Mariána Facunu a Ivetu 
Facunovú je splnené.  
Uznesenie č. 106/2024 o podaní dotácie na rekonštrukciu miestnych komunikácií v Sučanoch 
je splnené a žiadosť bola podaná. Momentálne prebieha vyhodnocovanie a je avizovaná ročná 
lehota. 



Uznesenie 108/2024 podanie žiadosti o dotáciu na enviromentálny fond o realizáciu 
preventívnych opatrení proti vzniku škôd spôsobených medveďom hnedým – Budovanie 
kontajnerových stojísk je splenené spolu aj s uznesením č. 109/2024 – špeciálne zberné 
nádoby, kontajnery ako opatrenie proti výskytu medveďa hnedého. Žiadosti boli podané.  
Uznesenie č. 113/2024 špecialne výdavky na špeciálne akcie nebolo.  
Uznesenie č. 114/2024 je splnené – povolenie splátkového kalendára pre p. Jaroslava 
Kroščena a Alexandra Kroščena bolo vydané. 
Uznesenie č. 115/2024 o poskytnutí jednorázových dávok v HN a mimoriadnych dávok pre 
troch príjemcov je splnené. 
Uznesenie č. 116/2024 je splnené – spoločnosti ARTON bola predĺžená doba umiestnenia 
billboardu do konca roku 2024. 
Uznesenie č. 118/2024 – nemá vedomosť o jeho plnení. Naposledy Lenka spomínala jedného 
p. poslanca ktorý je členom komisie na ochranu verejného záujmu. Táto komisia pozostáva 
z viacerých členov a nemá nejakého predsedu. Takže títo všetci členovia komisie môžu 
pristúpiť k plneniu tohto uznesenia.  
 
Diskusia: Mgr. Lenka Žuchová 
 
Mgr. Žuchová spomína, že ho uviedla preto, lebo vedel o čo sa jedná, pretože to s ním už 
predebatovávala už predtým. Dodala, že sa to týka celej komisie, ktorá by mohla zasadnúť 
a splniť si to, no nevie, ktorí konkrétny poslanci to sú.  Ešte mala otázku k p. Rácovej, ohľadom 
obedov, či to prebieha a sú jej doručované tieto obedy a kde.  
P. starosta informuje, že obedy si priebežne vyberala, ale z dôvodu, že ju policajný zbor 
prichytil pri vlámaní do 40 bytovej jednotky, ako ste mali možnosť zachytiť, že poslanci sa 
nestarajú, nič nerobíme, tak to nebolo vlámanie sa cez vchodové dvere, ale niekto ju pustil do 
bytovky a následne ona išla do pivníc. Bola privolaná polícia, je možné že už bude aj vo výkone 
trestu. Potvrdené to nemá, ale tento týždeň nebola videná.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch berie na vedomie 
Správu z plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 
 
Hlasovanie z prítomných: 8  
Za: 8 (Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika 
Dodeková, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Martin Giert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 
5. Správa z vykonaných kontrol 
 
Mgr. Radoslav Olašák, hlavný kontrolór obce, v súlade s ustanovením § 18f zákona číslo 
369/1990 o obecnom zriadení predkladá správu o výsledkoch kontroly. Kontrola bola 
vykonaná na základe plánu kontrolnej činnosti schválenej obecným zastupiteľstvom a v súlade 
s ustanoveniami zákona č. 369/1990 o obecnom zriadení a zákona č. 357/2015 o finančnej 



kontrole a audite na rok 2024. Správa bola v informačnom systéme. Po 10 mesiacoch od 
poslednej kontroly bol pokles dlhu o 2,41% - celková suma dlhu a takisto bol pokles v splátkach 
o 1,4% za 10 mesiacov 
 
Diskusia: Mgr. Žuchová.  
 
Mgr. Lenka Žuchová nemá otázku, len ju napadlo, že min týždeň robilo INEKO rebríček 
samospráv a Sučany, sú celkom dobre na tom.  
 
p. starosta ukončuje diskusiu 
 
P. Prednostka dopĺňa Lenku a informuje, že v rámci rebríčka sme v hodnotení máme 5,2 bodov 
z celkových 6. Mesto Turany má 4,8 bodov. Takisto videla článok na sme.sk, o hodnotení 
miest. Išlo o mesta Turany, Martin, Turčianske Teplice, Vrútky. Navyššie obodovanie bolo 5. 
Ale ako povedal p. primátor Hus z Teplíc, kto nič nerobí, neberie úver. Ak sa chce obec rozvíjať, 
je nútená zobrať úver a tým sa jej zníži skóre.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
schvaľuje 
Správu o výsledkoch vykonaných kontrol v období 18.9.2024 - 29.10.2024 
Kontrola stavu a vývoja dlhu obce Sučany 
 
Hlasovanie z prítomných:  
Za: 8 (Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika 
Dodeková, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Martin Giert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Mgr. Róbert Kováč) 
Nehlasoval: 0 
 
6. VZN a iné predpisy obce  
 
Všeobecné záväzné nariadenie č. 6, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 3/2014 
o podmienkach prideľovania a užívania obecných nájomných bytov.  
 
p. starosta informuje, že tento návrh dopĺňa podmienky zaradenia občana do evidencie 
žiadateľa a pridelenie obecného nájomného bytu, ktoré súvisí s možnými priestupkami 
vyplývajúcich so zavedením váženého zberu. Návrh bol predložený aj vyvesený na úradnej 
tabuli od 11.10.2024. Pripomienky ku nemu neboli.  
 
Stanoviská komisi:  
Mgr. Lenka Žuchová - Legislatívno – ekonomická komisia odporúča schváliť všetky návrhy VZN 
ktoré budú dneska preberané v súvislosti s váženým množstvovým zberom komunálneho 
odpadu.  
Ľubomír Kyselica – Komisia ŽP odporúča schváliť návrh VZN. 



MUDr. Richard Koyš - sociálna komisia odporúča schváliť návrh VZN.  
 
P. Prednostka doplnila, že na území obce si vieme regulovať VZN, tzn. Všetko to, čo občan 
dostáva od obce a na čo nieje právny nárok, sme tými VZN regulovali tak, že mu to nebude 
môcť byť poskytnuté ak bude uznaný za vinného za priestupok spáchaný na území obce Sučany 
s nelegálnym uložením komunálneho odpadu. 
 
Hlasovanie za prijatie VZN, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
Sa uznáša na 
VZN obce Sučany č. 6/2024, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväznému nariadenie Obce 
Sučany č. 3 /2014 o podmienkach prideľovania a užívania obecných nájomných bytov 

 
Hlasovanie z prítomných: 9 
Za: 9 (Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika 
Dodeková, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 
Všeobecné záväzné nariadenie obce Sučany č. 7, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2017 
o podmienkach poskytovania finančných prostriedkov v oblasti sociálnej pomoci  

Stanoviská komisi:  
Mgr. Lenka Žuchová - Legislatívno – ekonomická komisia odporúča schváliť návrh VZN. 
Ľubomír Kyselica – Komisia ŽP odporúča schváliť návrh VZN. 
MUDr. Richard Koyš - sociálna komisia odporúča schváliť návrh VZN. 

Hlasovanie za prijatie VZN, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
Sa uznáša na 
VZN č. 7/2024, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2017 o podmienkach poskytovania 
finančných prostriedkov v oblasti sociálnej pomoci 
 
Hlasovanie z prítomných: 9  
Za: 9 (Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika 
Dodeková, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

VZN č. 8/2024, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 6/2014 o miestnych daniach – predkladaný 
návrh upravuje možnosti oslobodenia, zníženia miestnych daní a súvisí 
s možnými priestupkami so zavedením váženého množstvového zberu 
 



Stanoviská komisi:  
Mgr. Lenka Žuchová - Legislatívno – ekonomická komisia odporúča schváliť návrh VZN. 
Ľubomír Kyselica – Komisia ŽP odporúča schváliť návrh VZN. 
MUDr. Richard Koyš - sociálna komisia odporúča schváliť návrh VZN. 

Hlasovanie za prijatie VZN, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
Sa uznáša na 
VZN č. 8/2024, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 6/2014 o miestnych daniach 
 
Hlasovanie z prítomných: 9 
Za: 9 (Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika 
Dodeková, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 
Všeobecné záväzné nariadenie obce Sučany č. 9/2024, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 
2/2012 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady -  zmíženie 
alebo odpustenie poplatku  
 
Stanoviská komisi:  
Mgr. Lenka Žuchová - Legislatívno – ekonomická komisia odporúča schváliť návrh VZN. 
Ľubomír Kyselica – Komisia ŽP odporúča schváliť návrh VZN. 
MUDr. Richard Koyš - sociálna komisia odporúča schváliť návrh VZN. 

 
Hlasovanie za prijatie VZN, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
Sa uznáša na 
VZN č. 9/2024, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 2/2012 o miestnom poplatku za komunálne 
odpady a drobné stavebné odpady 
 
Hlasovanie z prítomných: 9 
Za: 9 (Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika 
Dodeková, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 
Dodatok č. 2 k Zásadám odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva v Sučanoch a 
ďalších osôb 

p. starosta informuje, že tento podnet prišiel od skupiny poslancov. P. Mgr. Žuchová ho 
predniesla na ekonomickej komisi – týka sa zmeny odmeňovania poslancov za zasadnutie 
obecného zastupiteľstva a to z aktuálnych 78 Eur pre poslancov na 100 Eur a predsedovi 
komisia z 35,10 Eur na 50 Eur. Tento návrh poslanci dostali a bol prejednávaný na komisiách.  



Stanoviská komisi:  
Ekonomicko – legislatívna komisia – p. Žuchová hovorí, išlo o návrh skupiny poslancov a tieto 
odmeny neboli menené od r. 2017 a sú v hrubom vrátane odvodov. Člen komisie sa posunul 
na úroveň predsedu komisie, tak preto to chceli objektívne rozlíšiť.  
 a odporúča to schváliť od 1.11.2024. Ešte dodáva, že ak poslanec nebude prítomný na viac 
ako polovici zastupiteľstva, bude mu daná len polovičná suma odmeny – prejednávané na 
komisii to nebolo, je to len jej súkromný návrh.  

Diskusia: nikto sa neprihlásil 

p. starosta číta znenie hlasovania 
 
P. Krčula vystúpil s poznámkou, že ak hlasujú za pripomienku 50 % odmeny, hlasujú za 
schválenie pripomienky, ale toto môže platiť aj za súčasný stav ktorý je. Hlasoval by najskôr 
o dodatku a až potom o pripomienke.  
P. kontrolór upozorňuje, že sa hlasuje podľa rokovacieho poriadku, a keď je diskusia ukončená, 
nie je možné diskutovať. Keď sa začne hlasovať, nie je možné prerušiť hlasovanie nikým.  
 
P. starosta informuje, že pokiaľ niečo nebolo poslancom jasné, treba si to vysvetliť aby vedeli, 
o čom poslanci hlasujú.  
 
Hlasovanie za prijatie pripomienky, ktorým obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje pripomienku  
na doplnenie Dodatku č. 2 k Zásadám odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva v 
Sučanoch a ďalších osôb:  
„ak sa poslanec zúčastní menej ako polovice času trvania zasadnutia OZ prináleží mu 50% 
odmeny“ 
 
Hlasovanie z prítomných: 10  
Za: 10 (Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika 
Dodeková, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Peter 
Pohl) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
schvaľuje 
Dodatok č. 2 k Zásadám odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva v Sučanoch a 
ďalších osôb 
 
Hlasovanie z prítomných: 10   
Za: 9 (Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Dodeková, 
Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Peter Pohl) 



Proti: 1 (Peter Krčula) 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 
 

Dodatok č. 5 k Zásadám hospodárenia s majetkom Obce Sučany  

p. starosta informuje, že sa jedná o prenájom priestorov klubu dôchodcov a využívania tohto 
priestoru. Vracia sa k cenníku, ktorý nebol dosť dlhý čas menený. Navrhuje sa prenájom týchto 
priestorov Klubu dôchodcov na účely rodinných posedení a iných akcií súkromného 
charakteru. Je rozdelenie obdobie na letné a zimné. Tento návrh cien vyšiel z jednotlivých 
komisí.  

Členovia spoločenských organizáci so sídlom v obci, kt. Sú členovia je návrh 20 Eur za deň v 
letnom období od 1.4. - 31.10. a 40 Eur v zimnom období od 1.11. – 31.3.  
Ostatní obyvatelia obce to majú v letnom období 30 Eur a v zimnom období 50 Eur. Možnosť 
využitia tohto priestoru je do 22 hod.  

Diskusia: nikto sa neprihlásil 

p. prednostka dodáva, že poplatok za prenájom Klubu dôchodcov je potrebné vyplatiť vopred 
na obecnom úrade. Pretože pokiaľ bude využívaný a prenájom nebude zaplatený, ide o 
nelegálne užívanie priestoru a bude adekvátne ku tomu riešený.  

Stanoviská komisi:  
Mgr. Lenka Žuchová - Legislatívno – ekonomická komisia odporúča schváliť tento dodatok a 
dodáva, že sú tam zahrnuté aj priestupky za KO a tento dodatok.  
Mgr. Veronika Dodeková – komisia kultúry a športu odporúča schváliť uvedený cenník 
poplatkov.  
Mgr. Róbert Kováč – sa pýta či sú tam len členovia ale víta návrh tohto dodatku. Počul názory 
že Sučianka to využíva najviac, je to občianske združenie a preto sa pýta či aj oni budú za to 
platiť.   
P. starosta dodáva, že toto sa hlasuje za účelom rodinných posedení a súkromných akcií.  
p. Žuchová hovorí, že organizáciam a združeniam dávajú zmluvy o výpožičke priestorov a na 
oplátku robia vystúpenia pre obec. 
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
schvaľuje 
Dodatok č. 5 k Zásadám hospodárenia s majetkom Obce Sučany 

Hlasovanie z prítomných: 10 
Za: 10 (Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika 
Dodeková, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Peter 
Pohl) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 



 
7. Hospodárenie a nakladanie s majetkom obce a jeho nadobúdanie (doplnenie poradovníka 
na obecné nájomné byty, žiadosť p. Holka o kúpu pozemku resp. zriadenie vecného 
bremena) 

p. starosta začína žiadosťou Michala Holka, bytom Osloboditeľov 133, Turany o odkúpenie, 
resp. zriadenie vecného bremena na časti pozemku KN 4551/36 katastrálne územie Sučany za 
účelom osadenia vodomernej šachty. Jedná sa o pozemok na Slnečných hrabinách ako 
koncový pozemok.  

Stavebná komisia – Ing. Pohl, na foto vidno, že pozemok je p. Holkov a druhý je suseda a tým 
by sa mu zamedzil prístup na pozemok. Komisia odporúča žiadosti nevyhovieť. 
Ekonomicko legislatívna komisia  – Mgr. Lenka Žuchová -  stotožnili sa so stavebnou komisiou 
a neodporúčajú vyhovieť.  

Diskusia: nikto sa neprihlásil 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
schvaľuje 
Žiadosť p. Michala Holka, bytom Osloboditeľov 133, Turany o odkúpenie, resp. zriadenie 
vecného bremena na časti pozemku KN 4551/36 katastrálne územie Sučany za účelom 
osadenia vodomernej šachty 

Hlasovanie z prítomných: 10 
Za: 0 
Proti: 10 (Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika 
Dodeková, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Peter 
Pohl) 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 

Žiadosť p. Krištofovej sa bude riešit v bode č. 8.  
 
Doplnenie poradovník na 2 izb. Byty  
Poradovník aj v rámci toho, že sa niektoré byty uvoľnili a dvaja, ktorí boli v poradovníku ho 
odmietli prevziať, tak na bytovej komisii ste sa dohadovali na doplnení k tomuto 
poradovníku.  
 
Stanoviská komisi:  
Sociálna komisia – MUDr. Rirard Koyš – schvaľuje doplnenie – p. Fašánková na 2 izb. Byt 
a Matúš Šalaga na 2 izb. Byt. 
 
P. prednostka sa informuje, na ktoré miesto má byť doplnená p. Fašánková a na ktorý byt p. 
Šalaga. V bytovom dome na Hradiskách bude od 1.11. uvoľnený jeden 2 izb. S tým, že bola 
podpísaná zmluva s p. Matejom Cígerom kt. je momentálne na 1. mieste. Na druhom mieste 
je p. Diana Facunová. Na tretom mieste bol Dominik Nagy, tomu bola pridelená garzónka na 
Hradiskách, nakoľko p. Šútovcová aj p. Facuna odmietli tento byt prevziať.  



Obaja mali podané žiadosti na viaceré typy bytov.  
P. Koyš hovorí že p. Fašánková je na 1. mieste a p. Šalaga je na 2. mieste.  
 
Diskusia: nikto sa neprihlásil  
 

 
Hlasovanie za doplnenie do poradovníka, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
schvaľuje 
Doplnenie poradovníka na 2-izbový byt na BD Hradiská pre 
p. Radoslava Fašánková , nar.          , TP: Štiavnická cesta 15, Sučany, na poradie č. 1 v 
poradovníku 
p. Matúš Šalaga, nar.:              , TP: Hubová 2291/20, Sučany na poradie č. 2 v poradovníku 

Hlasovanie z prítomných: 10  
Za: 10 (Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika 
Dodeková, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Peter 
Pohl, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Neprítomná: Mgr. Veronika Dodeková 
 
8. Projekty a investičné zámery v obci 
 
Projekt Komunitného centra – táto stavba v rámci projektu bola ukončená. Mali ste uvažovať 
o využití priestoru tohto centra, prípadne o využití bytu školníka v ZŠ.  
Pracovníčky KC ste mali na všetkých komisiách, kde Vám povedali ako si to oni predstavujú.  
 
Stanoviská komisií:  
Stavebná komisia – p. Ing. Peter Pohl hovorí, že mali dve pracovníčky KC – vyjadrili sa, že sa 
im tam dobre pracuje ale vedia si aj predstaviť, že by sa presťahovali do bytu do ZŠ – komisia 
odporúča presunutie KC do ZŠ 
Ekonomicko – legislatívna komisia – p. Mgr. Lenka Žuchová hovorí, že u nich bola p. 
Nepelová – predstavila ako fungovali počas prechodného obdobia – priestor v ZŠ sa musí 
prerobiť, mali aj predbežnú cenovú ponuku a výhody umiestnenia prevážili aby to bolo 
v škole nad tými mínusami a všetci sme sa zhodli tou lokalitou pre KC a odporúčame 
rekonštrukciu priestorov. 
Verejný poriadok p. Ľubomír Kyselica – na našej komisii bola jedna zamestnankyňa KC – 
povedala pre aj proti a naša komisia sa zhodla, že môžu pokračovať kde sú ale ak by obec 
potrebovala, može ich premiestniť. Do termínu komisie nemali cenovú ponuku a P. Kyselicu 
nemal info od p. riaditeľky, no sama by prijala keby KC bolo v škole.  
Komisia sociálno – zdravotná – JUDr. Richard Koyš – komisia preferuje presunutie KC do ZŠ  
 
Diskusia – Mgr. Žuchová, p. Prednostka 



P. Žuchová vravela že, nejaký čas potrvá kým sa to všetko presunie, ale v rámci toho sa 
pýtala, ako je objekt využitý celodenne, aj keď s TSP – robia s rovnakými ľuďmi. Na jar v OZ 
sme mali či by nedávali správy z činností. Správy sme nedostávali, bola tam výtka ku GDPR 
a či tam budú nejaké údaje ku GDPR a čo robia TSP a aj KC.  
Čo sa týka ak by ste odhlasovali presun, bude to proces, my budeme musieť mať priestor 
povolený VUC aj RÚVZ, zatiaľ naše pracovníčky budú tam. KC zostane v priestoroch tam kde 
doteraz a museli by sme sa zaoberať o byt školníka.  
 
P. prednostka – táto diskusia je v nadväznosti na KC – ukončené v septembri tohto roku – 
presunutie KC – hygiena RUVZ – túto službu musí preregistrovať žilinská VÚC a prisľúbila nám 
túto súčinnosť a sú radi že KC prevádzkujeme. KC pozostáva z 3 pracovníčok – sú platené 
z projektu, koordinátorka sa vyjadrila že pokiaľ budú splnené podmienky, nie je problém 
presunutie – 24500 Eur –  suma prerábky  
 
Faktická poznámka – Mgr. Žuchová  
Spýtala sa na správy z činností, či je to možné. Bavili sa, že každé  
3 Mesiace. 
P. starosta povedal, že tieto správy z činnosti KC a TSP budú dostávať na e-mail len pre 
poslancov každé 3 mesiace. 
 
p. starosta ukončuje diskusiu 
  
Hlasovanie za zabezpečenie presunu poskytovania sociálnej služby komunitné centrum z 
objektu Komunitného centra na ul. Hlavná 20, Sučany do objektu bývalého bytu školníka v ZŠ 
SNP čerpaním z rezervného fondu zahrnutom v rozpočte na rok 2025 v sume do  24.500,- Eur 
 
Hlasovanie z prítomných: 11  
Za: 11 (Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika 
Dodeková, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Peter 
Pohl, JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Dodeková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
Nehlasoval: 0 
 
Novostavba predajne Coop Jednotav  
p. Starosta informuje, že 5 rokov im trvala preložka vodovodného potrubia – pozemok oproti 
garážam. Na pozemku by mala vyrásť Predajňa COOP Jednota, lekáreň a drogéria. 
 
Diskusia: Peter Krčula  
 
P. Krčula hovorí, že mu p. Jellušová písala ohľadom prevádzky – aby obec požiadala firmu aby 
jej nezamedzil prístup ku prevádzke, aby jej mali kadiaľ voziť tovar. 
 
Stavebná komisia – Ing. Peter Pohl hovorí, že komisia berie správu na vedomie.  



 
p. starosta ukončuje diskusiu 
 
Hlasovanie obecného zastupiteľstva v Sučanoch 
berie na vedomie 
pripravovaný investičný zámer na výstavbu predajne Coop Jednota na ul. Podhradská cesta 

Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 9 ( Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Veronika Dodeková, Martin Giert, MUDr. Richard 
Koyš, Miroslav Mihálik, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Peter Pohl, JUDr. Peter Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Milan Cuna, Ľubomír Kyselica) 
Nehlasoval: 0 
 
Projekt Základná škola  
p. starosta informuje, že obec sa chystá na rekonštrukcia kuchyne z fin. prostriedkov UMR a 
patrí medzi TOP projekty . Projektová dokumentácia je v pripomienkovaní RÚVZ.  
Realizovanie podlahy v roku 2017 sonda na podlahu – prečo vydúva podlahu. Materiál bude 
mať starosta za cca týždeň. Vrchná vrstva a vyrovnávací poter,  5cm betón a 20 cm kvádra 
a potom je izolácia – skôr ako papier, nie hydroizolácia. Namerali veľkú vlhkosť. V iných 
priestoroch sa to nezistilo. V rámci projektu je aj bezbariérovosť, čiže by sa vytvorilo 
parkovanie pre imobilných s bezbariérovým prístupom ku jedálni – zapracovať pripomienky 
z hygieny, umývadlá a vzduchotechniku v jedálni a stavebné časti kde spadá vetranie, odvod 
vzduchu, elektroinštalácia a vodovodné potrubia s následnou úpravou – neriešime 
zariadenie – PHZ – viac ako 470 000 Eur. P. starosta má stretnutie v pondelok 4.11. o 11:30 
na UMR. Táto kuchyňa by mala byť top projekt a budeme ku nemu potrebovať aj uznesenie 
a musíme mať vlastné prostriedky vo výške 8% - 36560€ a neoprávnených výdavkov do sumy 
36560 Eur. 
 
Stanoviská z komisii 
Stavebná komisia – Ing. Peter Pohl, informuje že odporúča prijať uznesenie.  
Ekonomicko – legislatívna komisia – Mgr. Lenka Žuchová  informuje, že odporúča prijať 
uznesenie.  
 
Diskusia: nikto sa prihlásil 
 
Hlasovanie obecného zastupiteľstva v Sučanoch 
Schvaľuje 
a)    podanie žiadosti o dotáciu/ nenávratný finančný príspevok na projekt “ Rekonštrukcia 
kuchyne v Základnej škole SNP Sučany ” vo výzve na predkladanie žiadostí o nenávratný 
finančný príspevok na podporu rozvoja regionálneho školstva č. PSK-MIRRI-010-2024-ITI-
EFRR  
b)    zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 0 
c)    zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 



výške 8% celkových oprávnených výdavkov projektu, tj 36.560,-  Eur.  
d)   zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov do sumy 36.560,-  Eur. 

 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika 
Dodeková, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Peter 
Pohl, JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Dodeková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 
p. Prednostka ukazuje fotku sondy podlahy 
 
Projekt ihriska RODINKA  
projekty ihriska RODINKA boli úspešné – táto výzva vychádza práve teraz k 1.11.  Už tam nie 
sú také prísne podmienky, nemusí byť vypracovaná projektová dokumentácia.  
Chceme to umiestniť v ZŠ – mali sme pripravený projekt s vonkajšou učebňou a ihriskom ale 
štát túto výzvu zrušil, preto sme sa rozhodli pre čerpanie projektu s kuchyňou. Nestihol sa 
dať do kultúrnej komisie.  
 
Stanoviská z komisií: 
Stavebná komisia – Ing. Peter Pohl – žiadosť sme prerokovali – odporúčajú dvor pri ZŠ – 
a komisia odporúča schváliť. 
Ekonomicko – legislatívna komisia – Mgr. Lenka Žuchová – komisia odporúča – mohla by byť 
možnosť rozdeliť prvky – nejaký prvok do Hrabín, na Prefu – preskúmať možnosť či bude 
možné.  
P. starosta hovorí že to možné nebude, tie prvky musia byť inkluzívne. Potom buď 
z vlastného rozpočtu a maž pripravené lokality kde ich osadiť.  
 
Diskusia: p. Cuna  
p. Cuna sa chce pýta, či sú prvky v ZŠ funkčné a či je možné ich posunúť do lokalitu Pod skalu 
na čo mu p. starosta hovorí, že jeden prvok je rozpadajúci sa a treba urobiť odbornú 
obhliadku.  
 
p. starosta ukončuje diskusiu 
 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
schvaľuje 
a)    podanie žiadosti o dotáciu na podporu plnenia funkcií rodiny podľa § 9b ods. 1 písm. e) z. 
o dotáciách v pôsobnosti MPSVaR na projekt “Ihrisko pre každé dieťa v ZŠ SNP”. 
b)    zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 
c)    zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 
výške 10 % celkových oprávnených výdavkov projektu, tj v maximálnej výške do 5.561,- Eur 



d)   zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov do sumy 2.000,- Eur. 
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika 
Dodeková, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Peter 
Pohl, JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Dodeková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 
Projekt – výmenu krovu a strešnej krytiny na dome Ďurka Langsfelda 
 
P. Starosta infromuje,  o schváleni dotácie na výmenu krovu a strešnej krytiny domu Ď. 
Langsfelda. Obci Sučany bol doručený z Ministerstva kultúry návrh o poskytnutí dotácie vo 
výške 20 000 Eur na výmenu krovu a strešnej krytiny domu Ď. Langsfelda a to na bežné 
výdavky s termínom dokončenia prác do 31.12.2024.  Poďľa projektu sú predpokladané 
náklady vo výške 93 255 Eur, a obec žiadala o dotáciu vo výške 74 826 Eur vlastné zdroje sme 
predpokladali, že budú vo výške 18429 Eur.  Žiadosť na túto dotáciu podávala obec 
opakovane, no až teraz prišla odpoveď – 10.10., že nám dajú 20000E na bežné výdavky 
a máme to ukončiť do konca roka – objekt má 26m dĺžku a šírku 6m, krovy sú prehnité a išli 
by sme do problému – tie práce by mali pozostávať z toho že všetko by malo ísť dole.  
Materiál poslanci dostali a bol prejednávaný na komisiách.  
 
Stanoviská komisií:  
Stavebná komisia – Ing. Peter Pohl hovor, že komisia neodporúča rekonštrukciu za týchto 
stavebných podmienok. 
Ekonomicko - legislatívna komisia – Ing. Lenka Žuchová informuje, že suma schválenej 
dotácie je jeden problém a druhý problém je, že dotácia má byť využitá na bežné výdavky, 
tak za týchto podmienok to možné nie je. Ak by bolo možné to dať ako kapitálové výdavky 
a realizovať budúci rok 2025 aj ten ďalší rok 2026, tak by sme do toho mohli ísť.  
p. starosta hovorí, že sa pýtal p. prednostky, dokedy máme akceptáciu, informácia z MK 
nieje, má len info, že veľa žiadateľov túto dotáciu vracia, bolo povedané že v novembri vyjde 
ďalšia výzva.  V Prípade ak by vyhoveli žiadosti, bude poslancov informovať.  
Bežné výdavky sa musia minúť do konca tohto roka (2024) a kapitálové do konca roku 2026.  
 
P. Belica konštatuje, že ak by nastala situácia že zajtra sa dozvieme že nám schválili 
kapitálové výdavky – my by sme mali podať taktiež do 31.10.2024.  
p. Belicová hovorí, že buď sa to schváli teraz a pošle sa akceptačný formulár zajtra. Ak nie, 
tak tá dotácia padne. Akceptačný formulár je potrebné zaslať len na základe schváleného 
uznesenia. Na stránke MK je uverejnený zoznam žiadateľov, my máme celkom dobré 
hodnotenie – 77 bodov. Tí čo mali menej bodov dostali vyššiu dotáciu a tí čo mali vyššie 
hodnotenie nedostali nič.  
 



Faktická poznámka:  
P. Kyselica hovorí, že sa môžu hanbiť a veľmi dobre vedeli čo robia na ministerstve.  
 
p. starosta ukončuje diskusiu 
 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
I. prerokovalo  
návrh zmluvy na poskytnutie dotácie vo výške 20 000 Eur z MK SK na výmenu krovu a strešnej 
krytiny na dome Ďurka Langsfelda a to na bežné výdavky s termínom dokončenia prác do 
31.12.2024 Predpokladané náklady podľa projektu sú vo výške 93 255,00 EUR, obec žiadala 
o dotáciu vo výške 74 826,00 EUR a vlastné zdroje predpokladala vo výške 18 429,00 EUR.  
II.  schvaľuje 
Akceptovanie návrhu zmluvy o poskytnutí dotácie vo výške 20 000,00 EUR s Ministerstvom 
kultúry SR na výmenu krovu a strešnej krytiny Domu Ď. Langsfelda, a to na bežné výdavky  
s termínom dokončenia prác do 31.12.2024.  

 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 0 
Proti: 10 (Peter Krčula, Veronika Dodeková, Milan Cuna, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, 
Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Peter Pohl, JUDr. Peter Belica) 
Zdržal sa: 1 (Mgr. Lenka Žuchová) 
Nehlasoval: 0 
 
EBA, s.r.o., Dobudovanie zariadenia na nakladanie s nebezpečným odpadom 
 
p. starosta informuje, že obec dostala informáciu z MŽP o upovedomení účastníkov konania 
o 3 rozkladoch – Obec Sučany, OI za zdravé sučany a OI osoby Marián Dianovský.  
Obec v rámci právnej kancelárie na to odpovedali a v plnej miere súhlasíme. Tieto materiály 
boli odoslané aj ostatným účastníkom a dáva priestor p. Gregorovej na vyjadrenie sa.  
 
P. Gregorová – informuje, že čo sa týka samotných rozkladov, podporili rozklad obce Sučany, 
ich aj za dotknutú verejnosť – spolu bolo 3652 podpisov, z toho 1880 podpisov obyvateľov 
Sučian – blíži sa to k 50% voličom obce. Podporili všetky nesúhlasné stanoviská a žiadajú 
záver akým sme boli informovaný – sme proti solidifikačnej linke, proti produktom ktoré sa 
majú dovážať. Aby neohrozovali zdravie nás, našich detí a budúcich generácií. Doteraz od 
nikoho nič nežiadali a riešili to vo vlastnej réžií ako FO. Sú informovaný, že MŽP bude mať 
ďalší krok, a dá sa očakávať že ministerstvo vydá súhlasné stanovisko, X organizácií to 
odsúhlasilo a pretože ich názor občanov nezaujíma. V tom prípade, ak príde súhlasné 
stanovisko z ministerstva na EBU aby navýšili na 187 nebezpečných odpadov... 
Kompostovanie ako spoločnosť EBA propaguje, má spracovávať 90 000t odpadu –  z toho 10 
000t kompostu, 20 000 ton KO, 40 000 ton ROPSTOP – 44 druhov nebezpečného odpadu, 
20 000 ton 187 druhov solidifikáciou. Solidifikáciou sa navyšuje odpad – keď to zmiešame 
s betónom, ten opad je väčší. V súvislosti s tým Vám chce povedať ako FO Miriam Gregorová 
– OI za zdravé Sučany ktoré podpíšu súhlasné stanovisko – sme fyzické osoby zo Sučian – 



1880 Sučancov.  Informuje, že dala žiadosť na obec Sučany. Obec sa dala zastupovať 
Tomaniček&Partners, s.r.o.– mala by byť zmluva zverejnená ale nie je - medzi obcou 
a právnikmi – sumu za právnu pomoc. 
p. Gregorová hovorí, že ako FO – občianska iniciatíva za zdravé sučany – od 5.12.2023 – idú 
jednou línou – chcú len jedno – nechcú nebezpečný odpad, aby sa spracovávalo, neukladalo. 
Nedozvedeli sa odkiaľ a kam. Keď príde z ministerstva, že to schvália – OI chce ísť do 
súdneho procesu a občania potrebujú byť zastúpený advokátom. Preto dala žiadosť na 
poskytnutie mimoriadnej dotácie na preplatenie trov právneho zastúpenia Občianskej 
iniciatívy za zdravé Sučany a dotknutej verejnosti, a to maximálne vo výške nákladov obce 
Sučany v rovnakom konaní. Ekonomická komisia reagovala, že keďže nie je PO ani FO 
podnikateľ jej to bolo zamietnuté. Myslí si, že keďže to toľko ľudí zo Sučian podpísalo, či si 
nezaslúžia podporu? Chce to len do výšky do akej sumy zaplatí obec za svojho advokáta.  
 
P. starosta sa pýta, či mala p. Gregorová pocit že od obce alebo od p. poslancov že išli proti 
nim. Obec bola prvá, ktorá reagovala a podala rozklad, prijali uznesenia a až následne išla OI. 
Čo sa týka dotácie, bude sa to riešiť v bode č. 9.  
 
p. Dianovský, hovorí že p. Gregorová už niečo povedala, v zastúpení p. Dianovský hovorí že 
riešia aj prácu lobingu, a veci ktoré idú proti občanom idú z najvyšších miest a bojovať proti 
tomu nie je jednoduché – Ďakuje OI – sú taká drobná práca, včeličky a sú to veci 
a oslovovanie poslancov NRSR – vyskakovali nám už aj zo záchodovej misy – či už to bola 
pravá alebo ľavá strana, my sme apolitický a dúfa, že nám pomôžu a potrebujeme ťahať za 
jeden povraz. Dodal, že nám ide o jeden cieľ.  
 
P. starosta Ďakuje p. Dianovskému a všetkým, kt. podporili túto iniciatívu a keď zistia nejaké 
stanovisko, dostane ho iniciatíva a aj obec. 
 
Priestor pre verejnosť (17,40 hod.)  
 
p. Kontrolór citovanie z rokovacieho poriadku – priestor pre verejnosť je 20min a vystúpenie 
každej osoby trvá max. 5 min. Je možnosť predĺžiť čas na návrh predsedajúceho.  
 
P. Pavlovič – býva na Sackom záhumní – jeho susedia sú rómovia – a pri jeho plote stavajú 
rómovia príbytky – vraj to je kôlňa – majú tam záclonky – doniesli si bunky, a za bývalým 
starostom chodil a súd rozhodol a tie bunky doteraz tam sú.  
P. starosta informuje, že bunky sú prevezené a je tam kôlňa – spravili si prístrešok vedľa 
oplotenia – povedal dobre, ale vložia si tam drevo. Príde ku tomu, že to zabezpečí obec 
doskami – dve rodiny sú neprispôsobivé. Tie ostatné majú žiadosti na byt. Bunky sú už 
odvezené a vypratané.  
 
p. Prednostka hovorí, že pred pol rokom boli bunky vypratané – prebehla žaloba na 
vypratanie, ktorá skončila v prospech obce  a exekútor vypratal bunky.  
 



P. Kyselica informuje, že to preberali na komisii verejného poriadku a jeden z členov priložil 
fotografiu a uzniesli sa, nech to obec rieši. Na konci v správach z komisii to pripomenie.  
 
p. Cervanová – chcela by som sa spýtať či viete aké video koluje po internete ohľadom Lidl 
skladov. Príbovčania to chcú prifárať Sučanom, keďže tu je priemyselná zóna.  
P. starosta hovorí, že nesleduje na internete videá a vie o tom, že spoločnosť LIDL plánuje 
výstavbu Rakovo – Príbovce – zámer niektorých starostov je výstavbu nerealizovať z toho 
dôvodu že doprava je na takej úrovni aká je a doprava by bola ešte horšia. Sú v štádiu, že 
vybavujú pripojenia in IS.  
Ďalej hovorí, že volala s referentkou z daní a že obec nemá peniaze na vyvezenie 2-3 fúrikov 
zbúraného hrobu, nemajú sa ako dostať ku hrobu. Vedľa je Rohoň, bolo to zverejnené na 
tabuli 3 roky.  
P. Prednostka hovorí, že je medzi vypovedanými nájomnými zmluvami s neznámym 
vlastníkom s tým, že výpovedná lehota uplynula v júli. A potom plynie ročná lehota na 
odobrenie od Okresného úradu – ide o 300 hrobov. Keď bude doručené súhlasné stanovisko 
z OÚ o dodržaní tohto postupu, siahnuť môžeme až po tejto lehote.  
 
Ešte sa informuje p. Cervanová, či už sú známe nejaké čísla a údaje ohľadom váženého zberu. 
P. starosta hovorí, že ešte do konca roka chcú očipovať nádoby, na základe kt. informácií sa 
zistia konkrétne čísla a podľa toho sa na decembrovom zastupiteľstve určí suma.  
 
P. Cervanová dodáva, že dostala info z Brantneru, že čipy sú kazové a pýta sa, kto bude 
hradiť výmenu, na čo jej p. starosta odpovedal, že všetky náklady spojené s čipmi hradí obec.  
 
P. prednostka doplňuje info na preddavok KO – návrh preddavkov za KO, ide zatiaľ o nástrel 
a pre každý typ nádoby je navrhnutý jeden preddavok vypočítaný podľa priemernej 
hmotnosti odpadu v nádobe. Obec nemôže vypočítať pre každého obyvatelia zvlášť.  
 
P. Žuchová dopĺňa k čipom, že by mala byť štandardná záručná doba, na čo jej p. starosta 
odpovedal, že firma Brantner sa musí vysporiadať s tým, že nie všetci majú plastové nádoby 
a občanom dá vedieť kedy sa budú čipovať nádoby.  
 
p. Gregorová má otázku, kde je zavedený vážený zber odpadu, ktoré konkrétne mestá a obce 
to majú – v rámci nášho okresu.   
p. Prednostka jej odpovedá, že prebieha súťaž v meste Turany, Bystrička a Blatnica sa 
chystajú zapojiť do váženého zberu.  
Je dosť obcí ktoré si zaviedli vážený množstvový zber. Pre obecný úrad by bol najjednoduchší 
stanoviť paušálny poplatok, momentálne by vychádzal paušál 65 Eur na hlavu.  
Mesto Vrútky majú vyvesený návrh VZN o tom, že sa má zvýšiť poplatok zo 40 Eur na 60 Eur 
– toto je reálny stav nákladov na vývoz odpadu podľa platnej legislatívy od 1.1.2025, kedy 
musí spoločnosť Brantner zvezený odpad previesť do Nových Zámkov za účelom mechanicko 
– biologickej úpravy pred uložením na skládku, a odtiaľ to znovu prevezie na skládku v Turci.  
 



p. Gregorová sa pýta, že pozerala zmluvy a konkrétne jej chýba zverejnenie zmlúv č. 
62/2024, 66/2024. 90/2024, 102/2024, 124/2024, 141/2024. p. Prednostka informuje, že nie 
všetky zmluvy sú zverejňované a to sú zmluvy bežného styku, zmluvy, ktorými obec 
nadobúda majetok a ešte môžu byť zmluvy o NFP – na centrálnom registri zmlúv. A ako 
dodáva p. Gregorová, ešte posledná vec a to, že jej chýba zmluva uzatvorená medzi obcou a 
advokátskou kanceláriou – p. starosta hovorí, že je to v štádiu objednávka a p. prednostka 
dodáva že objednávka je podaná pred poskytnutím služby a bola im zaslaná.  
 
P. Maršala hovorí o vývoze odpadu a pýta sa, či si je obec vedomá že môžu byť súdne spory 
z množstva odpadu. Ako si vie občan skontrolovať množstvo odpadu? Kto bude znášať súdne 
spory keď bude mať dôkazy?  
p. starosta informuje, že podľa posledných informácií si chce p. Maršala požiadať o 1100 l 
nádobu, a má si ustrážiť si aj smeti od susedov. Nejaká odchýlka na tých váhach je, a obec sa 
snaží získať informáciu od Brantneru. Ďalej sa pýta p. Maršala, či obec verí pracovníkom 
Brantneru – nik sa do váženého odpadu nehrnie. Prečo obec Sučany má byť pilotná obec – 
zarábať na tom bude obecný úrad. Keď bol paušál, platil sa na počet obyvateľov.  
Otázka p. Maršalu ešte je, že sa vo veľkom hovorí sa v obci, že sa ide rušiť zberný dvor – čo je 
na tom pravdy. Pán starosta mu povedal, že zberný dvor sa zatvárať nebude.  
P. Prednostka dodáva informáciu ku kontrole váženia, že momentálne prebieha zber odpadu 
a vážne lístky má obec z ich skládky.  
Ďalej sa p. Maršala pýta, Kto bude kalibrovať váhy Brantneru – každá váha musí mať 
kalibráciu/preskúšanie a ako dodáva, podľa jeho informácií nemá Bratner pripravené auto na 
vážený zber.   
 
P. Mgr. Žuchová navrhuje stretnutie s občanmi kde sa zodpovedajú otázky ku občanom – sú 
občania ktoré majú dobré otázky a vychytať muchy.  
P. starosta hovorí, že nemá problém zorganizovať stretnutie a nechávala obec priestor 
občanom poprihlasovať si zberné nádoby.  
 
p. Dianovský spomenul, že p. poslankyňa mu zobrala čo som chcel povedať ako prvé, že keď 
ide o peniaze všetko ide bokom, a až v poslednej chvíli keď ide do tuhého občania zisťujú čo 
sa ide diať. Množstvo/cena sme v 21 storočí – načítanie cez čip a mam paušál, koľko kg 
a cena k tomu.  
Ďalej sa pýta, ako to bude riešené čo sa týka neprispôsobivých Pri váhu, ako sa to tam bude 
riešiť a to sa pýtajú občania.  
Bytové domy  na Hradiskách zastalo auto – vyhodilo smeti a odišli preč.  Ako to bude 
zabezpečené – stále to bude drahšie a drahšie.  
 
P. starosta hovorí, že čo sa týka 1100l nádoby, bude na spoločenstvách aby si ich zabezpečili 
– obec sa snaží a aj my o spravenie stojísk obecných, že by si buď čipom alebo kódom otvorili 
tieto kontajnery alebo polopodzemné zapustené kontajnery.  
 
Mgr. Žuchová chcela vylúčiť bytovky z váženému zberu. Poslanci sa rozhodli že všetci a každá 
nádoba bude mať čip. Čo sa týka bytoviek,  majú zo 14 bytov 8 nádob a už majú zamknutú aj 



1100l nádobu. Bytovky majú aj 1100l retiazkami zamknuté a takisto aj malé kontajnery si ich 
zatvárajú. Všetky muchy sa hneď nevychytajú a je presvedčená že je to najspravodlivejšie. 
Prístup.  
P. Prednostka dodáva informáciu k nelegálnym skládkam – bytovka Hradiská – ak nie je 
odpad uložený do nádoby do nej určenej ide o čiernu skládku. Ľudia si myslia, že ak dajú 
odpad k nádobe, že ho uložili správne. Ak bude mať obec o tom vedomosť, zistí vinníka tak 
nedostane od obce žiadnu zľavu, sociálnu pomoc, prenájom. Zarátava sa to do nákladov na 
odpadové hospodárstvo a následne sa rozrátajú medzi všetkých. A posledná vec k verejnému 
prerokovanie si prizvať spoločnosť Brantner a navrhuje otvoriť diskusiu aj na facebookovej 
stránke obce, kde by obyvatelia dávali otázky. Obec to robí pre nich a nič z toho si obec 
necháva. Obecný rozpočet schvaľujú poslanci.  
 
P. Drobková sa prikláňa a aj uvítala spoločné stretnutie – hovorí za viacerých občanov Sučian 
– zistili, že poplatok za KO je omnoho nižší ako v obci Sučany a zvoz je vykonávaný raz za 2 
týždne. Na základe čoho obec dospela k tomu, že si vyberajú frekvenciu komunálneho 
odpadu. Pri mesačnom skládkovaní, za zvoz sa musí tiež doplácať a dopláca na mesačníka. 
Občania si majú nejaké biologické odpady ukladať doma a treba ten krok aj kontrolovať. 
Ľudom dala obec kompostéry a ľudia nevedia ako majú kompostovať a ako majú s odpadom 
nakladať – Sučany sa menia na jedno smetisko. Susedia si ukladajú kompostéry pod balkóny 
suseda a množia sa slimáky, potkany, komáre. Niečo sa zavedie a nikto to nekontroluje.  
 
P. starosta sa jej na to spýtal, že ktorý spôsob je pre ňu najspravodlivejší. Či ten, že vyrubí 
paušál a bude mať 4 smetiaky a vaša suseda, ktorá je na dôchodku bude mať jeden a bude 
platiť to isté. Obec rozdala 780 kompostérov, a boli 3 stretnutia s p. z organizácie priatelia 
zeme, kde sme ich informovali ako majú kompostovať.  
 
P. prednostka ešte dodáva informáciu pre p. Gregorovú, že zmluvy ktoré sa nezverejňujú sú 
to zmluvy v rámci info zákona – pracovnoprávne zmluvy, zmluvy o umeleckom výkone, 
zmluvy o sociálnom zabezpečení. Na úrade si vedieme evidenciu aj týchto zmlúv, tak preto 
tam tieto čísla chýbajú.  
 
P. Ferková hovorí, že tu bola otázka, že kto to ešte robí v okrese Martin a nie na celom 
Slovensku, ďalšia otázka ohľadom neprispôsobivých občanov, v zmysle keďže bývajú 
v obecných bytoch, ci to majú zahrnuté v nájme, či obec predišla tomu, aby sa nekopili 
nedoplatky a druhá vec, oceňuje že chce obec urobiť verejné zhromaždenie ale ešte viac by 
ocenila, keby to bolo dopredu a nie dozadu.  
P. starosta jej na to odpovedá, že vo VZN sú prijaté všetky tieto veci. Poslanci vedia, že ak 
majú nejaké nedoplatky, tak nemôžu dostať byt a dávajú si splátky. Veľakrát sa stane, že keď 
má niekto z neprispôsobivých 2000 eurový dlh, tak príde a splátkový kalendár sa mu povolí. 
P. Ferková oponuje, že to nieje pod kontrolou a oni to majú mať v nájomnej zmluve. 
 
p. starosta ukončuje diskusiu 
 
Prestávka  



 
7. – Žiadosť Mileny Krištofovej, registrovaný sociálny podnik, IČO: 35071591 zast. p. Emilom 
Krištofom o uzatvorenie nájomnej zmluvy na objekt Komunitné centrum za účelom 
prevádzkovania reštauračných služieb s uplatnením sociálneho aspektu zamestnanosti 
P. Krištof hovorí, že prišiel žiadosťou o uzatvorenie nájomnej zmluvy na KC, keďže sa 
dozvedeli, že priestor bude voľný a v súvislosti s tým chcú v týchto priestoroch ponúkať ich 
produkty a služby. S tým, že pôsobia v obci ako registrovaný sociálny podnik od 8/2022 
a chcú aby ich OZ podporilo v tejto činnosti.  
P. starosta ho informuje že majú prijaté uznesenie, že KC sa bude sťahovať do ZŠ ale určitý 
čas to potrvá, lebo priestory v byte školníka nie sú prispôsobené na to, aby tam KC fungovalo 
a budú sa prerábať. Vašou žiadosťou sa zaoberali komisie a týmto prosí stanoviská 
jednotlivých komisií.  
 
Stanoviská komisií: 
Ekonomicko - legislatívna komisia – Mgr. Lenka Žuchová hovorí, že v súvislosti s KC sme sa 
venovali ďalšiemu využitiu a teda ako spomínal p. Starosta určite bude nejaký čas potrebné 
aby bolo v tejto budove KC, bavili sa aj v ďalšej komisii, že bude trvať aj rok kým to prejde 
a ak nebudeme mať pre tuto budovu využitie, určite budú chcieť ponúknuť túto budovu 
verejnou súťažou.  
 
Stavebná komisia – Ing. Peter Pohl informuje, že berú na vedomie a ak bude budova voľná, 
tak komisia sa prikladá k verejnej súťaži ako k prenájmu osobitného zreteľa.  
 
JUDr. Belica dopĺňa p. Žuchovú v druhej časti vety – Lenka vyslovila svoj vlastný názor, toto 
rozhodnutie nespravili ako obec a on by som do súťaže nešiel, a k tomu bodu by sa ešte 
nedostali a toto rozhodnutie eštelen nastane akou formou to pôjde. Ale vo zvyšku sa 
pridržiava čo povedala Lenka.  
P. Mgr Žuchová, cituje zo zápisnice ekonomicko legislatívnej komisie: „ak by sa uvoľnili 
priestory KC, je treba zvážiť jeho ďalšie využitie, prípadne vyhlásiť verejnú súťaž na prenájom 
daných priestorov. Rozprávali sa aj na komisii verejného poriadku „rozprávali sme sa aj 
o tom, že by bol pre občanov dobrý denný stacionár, a neviem si predstaviť že by to 
financovala obec. Bola To jedna z možností ktorá zaznela. Ja si myslím že je to dosť lukratívny 
priestor v obci. S faktickou poznámkou p. JUDr. Belica, ospravedlňuje sa a nechce aby to 
vyznelo, že sa nejako handrkuje s Lenkou, moment rozhodnutia ako s tým bude nakladať 
ešte nenastal a s jeho stanoviskom sa nebije uznesenie komisie. Má to odporúčací charakter 
pre zastupiteľstvo.  
P. Kyselica hovorí, že na ich komisii sa priamo nevyjadrovali k tejto žiadosti, ale iba k tomu, 
čo by sa s KC mohlo do budúcna robiť.  
 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
schvaľuje 
Žiadosť Milena Krištofová, registrovaný sociálny podnik, IČO: 35071591 zast. p. Emilom 
Krištofom o uzatvorenie nájomnej zmluvy na objekt Komunitné centrum za účelom 
prevádzkovania reštauračných služieb s uplatnením sociálneho aspektu zamestnanosti 



 
Hlasovanie z prítomných: 10 
Za: 3 (Martin Giert, Miroslav Mihálik, JUDr. Peter Belica) 
Proti: 3 (Mgr. Veronika Dodeková, Milan Cuna, MUDr. Richard Koyš) 
Zdržal sa: 4 (Krčula Peter, Ing. Peter Pohl, Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč) 
Nehlasoval: Mgr. Lenka Žuchová 
 
8. rekonštrukcia RKD vrátane kuchyne 
 
P. starosta informuje o tom, že túto súťaž vyhrala firma MIPE Invest, s.r.o., a v súčasnosti je 
táto zmluva resp. verejné obstarávanie na kontrole UVO. Minimálne do konca roka budeme 
využívať RKD a UVO nám dá čo najskôr vedieť, či prebehlo VO v poriadku.  
V rámci projektu na ktorý sme dostali finančné prostriedky nebol oprávnený náklad 
rekonštrukcia kuchyne, preto posielali predbežné cenové ponuky na stavebnú časť kuchyne 
v RKD kde bola stavebná časť a elektroinštalácia.  
 
Stanoviská komisie:  
Stavebná komisia – Ing. Pohl – preberali žiadosť ohľadom rekonštrukcie kuchyne a komisia 
odporúča schváliť.  
Ekonomicko – legislatívna komisia – Mgr. Lenka Žuchová hovorí že komisia odporúča 
realizovať z vlastných prostriedkov rekonštrukciu kuchyne. 
P. Prednostka vysvetľuje, že čerpanie z rezervného fondu momentálne po 31.8. nie je možné 
čerpať na kapitálové výdavky. Preto rozpočet na rekonštrukciu sa zaradí do rozpočtu na 
budúci rok  
 
p. starosta ukončuje diskusiu 
 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
Schvaľuje 
Realizáciu rekonštrukcie kuchyne v RKD čerpaním z rezervného fondu zahrnutom v rozpočte 
na rok 2025 v sume do 40.000,- Eur 
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika 
Dodeková, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Peter 
Pohl, JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Dodeková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 
P. starosta informuje ohľadom športového domu a to, že p. riaditeľka posielala na RÚVZ list 
s tým, aby vypísala výzvy, z ktorých by bol tento objekt mohol byť zrekonštruovaný a tento 
materiál bol aj u Vás a jeden materiál p. Starosta dostal aj od poslankyne p. Mgr. Veroniky 
Dodekovej, že tento istý materiál išiel aj priamo ministrovi školstva p. Drukerovi. Vyhlásenia 



riaditeľa RÚVZ koncom školského roka boli jasné, že to chcú odkúpiť a toto bol doplňujúci 
materiál. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
berie na vedomie  
informáciu o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (využitie budovy 
komunitného centra – prezentácia reštaurácie Esprit Sučany, novostavba predajne Coop 
Jednota, strecha domu Ďurka Langsfelda, EBA s.r.o., Sučany – dobudovanie zariadenia na 
nakladanie s nebezpečnými odpadmi, rekonštrukcia RKD vrátane kuchyne, vážený 
množstvový zber odpadu, ZŠ SNP – rekonštrukcia kuchyne, ihrisko pre každé dieťa v ZŠ SNP, 
internát pre GBAS) 
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika 
Dodeková, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Peter 
Pohl, JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Dodeková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 
 
 
9. Rozpočet obce 
 
Žiadosť ktorá bola doručená dňa 21.10.2024  na Poskytnutie mimoriadnej dotácie na 
preplatenie trov právneho zastúpenie Občianskej iniciatívy za zdravé Sučany a dotknutej 
verejnosti, a to maximálne vo výške nákladov obce Sučany v rovnakom konaní, na základe 
žiadosti Občianskej iniciatívy za zdravé Sučany podané p. Miriam Gregorovou.  
P. starosta informuje, že tieto materiály boli komisiám doručené a prejednávané.  
 
Stanoviská komisií: 
Ekonomicko legislatívna komisia – Mgr. Lenka Žuchová – hovorí, že obec má stanovené 
v zákone č. 583/2004 – podmienky poskytovania dotácii – sú vo VZN o dotáciach. Obec môže 
poskytnúť dotáciu PO a FO podnikateľ, kt. vykonáva nejakú podnikateľskú činnosť pre 
obyvateľov na území obce. OI za zdravé Sučany nespadá do tejto kategórie, potrebuje obec 
vedieť sumu a či je dotácia zúčtovateľná v tom roku. Ak prebehne súd a budú nejaké 
náklady, plus ak je k nejakému inému združeniu, ste založený na základe iného zákona- sú to 
tri dôvody, pre ktoré my nemôžeme odsúhlasiť dotáciu + právna forma organizácie.  
Diskusia: JUDr. Belica  
 
JUDr. Belica súhlasí s predsedkyňou a navyše dopĺňa, že by ste mali podľa správneho 
súdneho poriadku mali mať legitimáciu aktívnu. Už aj vo forme ako je teraz by bola p. 
Gregorová legitimovaná v budúcej správnej žalobe voči predpokladanému negatívnemu 



rozhodnutiu MŽP. Ďalšia vec, p. Belica hovorí že všetci advokáti išli podľa tarify. V zásade 
chodia advokáti podľa tarify. Moment určovania ešte nenastal, tak sa faktúra neplatila.  
 
P. Kontrolór cituje zákon o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy umožňuje vyplatiť 
dotáciu PO alebo FO podnikateľom. A OI ako taká nie je ani jedno ani druhé.  
 
P. Krčula sa spýtal, či sa to nedá nejakým iným spôsobom im pomôcť.  
 
Hlasovanie za slovo p. Gregorovej – všetci.  
 
P. Gregorová – zápisnica z ekonomickej komisie – tam FO – podnikateľ nebol. Keďže hľadali 
zmluvu, chceli to predschváliť s niekým a možno to ani nevznikne – chcela by poukázať na 
serióznosť, nie že chcú dať niekomu zarobiť. Teraz vie koľko to je za úkon – obvykle ide o 
%  sumy o ktorú sa sporí. Preto aj v ich žiadosti suma nebola, lebo nevedeli od akej sumy sa 
odraziť.  
 
p. Kontrolór hovorí, že komisia je poradný orgán pre OZ. 
 
Mgr. Žuchová hovorí, že ona ju kontrolovala, a sa ospravedlňuje, ak niekoho uviedla do 
omylu.  
P. prednostka hovorí že môže obec dávať dotácie len podľa toho, čo je v zákone.  
 
p. starosta ukončuje diskusiu 
 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
schvaľuje 
Poskytnutie mimoriadnej dotácie na preplatenie trov právneho zastúpenie Občianskej 
iniciatívy za zdravé Sučany a dotknutej verejnosti, a to maximálne vo výške nákladov obce 
Sučany v rovnakom konaní, na základe žiadosti Občianskej iniciatívy za zdravé Sučany zast. 
Miriam Gregorovou, Podskala 1192/6, Sučany 

Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 0 
Proti: 5 (Ľubomír Kyselica, Martin Giert, Miroslav Mihálik, Milan Cuna, JUDr. Peter Belica) 
Zdržal sa: 6 (Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika Dodeková, JUDr. Richard Koyš, Peter Krčula, 
Mgr. Lenka Žuchová, Ing. Peter  Pohl) 
Nehlasoval: 0 
 
Úhradu nákladov pre Základnú školu SNP Sučany, ktorej je obec zriaďovateľom, na 
zabezpečenie osláv 50. výročia založenia školy, a to vo výške 1 900,00 EUR na zabezpečenie 
cateringu a slávnostnej torty. 

Ekonomicko – legislatívna komisia – Mgr. Lenka Žuchová hovorí, že je to pekné okrúhle 
výročie. Telefonovala aj s p. Riaditeľkou a v sume 1900 Eur je torta a občerstvenie podľa 



cenovej ponuky Esprit, majú to podložené číslami. Ak obec podporí akciu, mali by uvádzať že 
je to s podporou obce Sučany – obec by uhradila catering a tortu a odporúčajú túto formu.  

Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
schvaľuje 
Úhradu nákladov pre Základnú školu SNP Sučany, ktorej je obec zriaďovateľom, na 
zabezpečenie osláv 50. výročia založenia školy, a to vo výške 1 900,00 EUR na zabezpečenie 
cateringu a slávnostnej torty. 

Hlasovanie z prítomných: 10 
Za: 10 ( Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Veronika Dodeková, Milan Cuna, Martin Giert, 
MUDr. Richard Koyš, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Peter Pohl,) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: JUDr. Peter Belica 
 
Poskytnutie dotácie pre Futbalový oddiel Tatran Sučany vo výške 6 000,00 EUR  s účelom 
dofinancovania chodu, resp. činnosti FO Tatran Sučany. 

Kultúrna komisia – Mgr. Veronika Dodeková informuje, že žiadosť bola prerokovaná 
doručená žiadosť FO Tatran Sučany na dofinancovanie futbalových nákladov vo výške 6000€ 
- odmeny pre skladník a hospodár za 10 mes. – bolo zistené, že finančné prostriedky už boli 
zahrnuté do vyúčtovania – odporúčané na prerokovanie a posunutie do ekonomicko-
legislatívnej komisie.  
 
Ekonomicko – legislatívna komisia – P. Cuna bol na komisii, ktorý bol pozvaný na to čo robia 
skladník a hospodár v náplni tejto činnosti. Bol teda upozornení že forma akou bola 
doručená nie je možné schváliť s tým, že v piatok prišlo k späť vzatiu žiadosti a bola doručená 
nová žiadosť, p. Cuna vysvetlil aké bude financovanie, aké sú pláne, je nové vedenie, a na 
základe aj jeho zodpovedaných otázok a zhodnotenia, že sa jedná o nových ľudí ktorí vedú 
ten klub a by im vyšla obec v ústrety, tak ekonomická komisia odporúča vyhovieť žiadosti 
o dofinancovanie chodu FO Tatran Sučany. 
 
Diskusia: p. Krčula, p. Kováč  
 
P. Krčula  hovorí, že nerozumie prečo sa to raz zavrhlo a prejednáva sa to znovu. Predtým sa 
vtedy poslanci rozprávali, že turancom stačí 9000 € a prečo majú 24000 Eur + 6000 Eur.  
 
P. Kováč – myslí si, že by mal vystúpiť najskôr p. Cuna aby nám ozrejmil ako sa teraz s tými 
peniazmi nakladá. a ak je tam nejaký problém, malo by sa nejako konať. Ak im dáva obec 
peniaze, poslanci chcú spätnú odozvu, kto sa za to zodpovedá 
 
Faktická poznámka – Mgr. Lenka Žuchová - futbalisti posielajú vyúčtovanie p. Budzákovej – 
finančná kontrola - či je vyúčtované správne, p-. kontrolór ma každý rok v kontrole kontrolu 
dotácii.  
 



P. Cuna – na margo Turian p. Krčula, nevie ci majú všetky vekové kategórie, a či Turany hrajú 
vyššiu ligu ako Turany – väčšie náklady na dopravu. Nový výbor predkladal žiadost 
P. Kyselica – je rád že prišlo k zmene a dúfa, že k pozitívnej. Povedal raz, že už nezahlasuje za 
futbalistov, ale vzhľadom na to, že je nový výbor, chodí na zápasy a vidí ako futbal funguje 
a treba dať chlapcom šancu a že budú pokračovať. Ďakuje starému výboru a všetci vieme ako 
fungovali a uvidíme ako si to nastaví nový výbor na budúci rok. Sú to nový ľudia a hlasovať 
bude aj keď vie, že som už raz povedal že hlasovať nebude.  
 
p. Krčula dodáva, že sa ide proti tomu, že čo hlasovali.  
 
P. Kontrolór  sa vyjadruje k opakovanej žiadosti - VZN – je možné podávať žiadosti – je to 
legitímne. Nemyslí si, že výbor sa vzdal kvôli tomu, že nebola schválená  dotácia. Z pohľadu 
HK sú to neni tieto dôvody.  
 
P. Ďadová sa pýta, aký zostatok zostal na fungovanie výboru do konca roka. Robia 
s mládežou, zobrali to a treba ich v tom podporiť.  
 
P. JUDr. Koyš bude hlasovať aj teraz a je to jediná organizácia, ktorá robí s mládežou – obec 
ma kontrolné mechanizmy.  
P. Mihálik dodáva, že sa vymenili ľudia a pribudlo veľa malých detí a je za aby p. poslanci 
zodvihli ruku. 
P. Kontrolór povedal, že k 21.9.2024 bol zostatok na účte 845Eur a hovorí, že financovanie je 
na vás a tak ako sa to financuje teraz je to neudržateľné – vy dávate peniaze a podporujeme 
ich tými peniazmi. Dotácie musia mať jasné pravidlá, a treba to musí stáť na nejakých 
členstvách, a sponzori. Nie je dobre dávať peniaze len tak – treba ich kontrolovať.  
 
P. Krčula hovorí, že na začiatku sa organizáciam krátili príspevky na polovicu. Tak aj on žiada 
na každého člena 300E. Majú si platiť vyššie členské.  
P. Prednostka – hádzanie kľúčikmi členov výboru – za tento rok je to tretia zostava výboru 
FO, chce sa poďakovať p. Kontrolórovi a p. Cunovi, že sa podieľajú na revitalizácie FO. 
Z hľadiska VZN – účelu poskytnutia dotácie je momentálne systém nastavený tak, že to 
ostáva na referentovi, p. prednostke a p. kontrolórovi kontrolovať hospodárnosť a účelnosť 
poskytnutej dotácie. 
Ak sa bude pokračovať rovnakým spôsobom ako doteraz, dopadne to rovnako. Poukázala na 
to, že je tam možná nehospodárnosť, a v tejto rovine im fandí a upracte si to. Žiada o 
dotáciu 6000 eur a nevie vykryť svoje bežné potreby. Pod tento účel je možné skryt všeličo 
možné. Toto nie je cesta a bolo by dobré to zmeniť.  
 
P. starosta hovorí, že už si užil druhé hádzanie kľúčami a to čo nastáva v kluboch, nezávidí ani 
jednému funkcionárovi a prebieha to vo fáze očisty.  Mrzelo by ho, keby novú šancu týmto 
ľudom nedali. Tieto podmienky ktoré možno mali doteraz, by im pristrihol a určil pravidlá, na 
čo tú dotáciu budú môcť použiť a na čo nie. Boli v ťažkej situácii a aby si upratali na čo budú 
chcieť tie dotácie použiť a do budúceho rozpočtu stanoviť jasne pravidlá.  
 



P. Cuna ďakuje a informuje o veciach ktoré majú vymyslené a budú ich aplikovať do praxe. 
Dorastenci budú zimovať na prvom mieste v tabuľke.   
 
p. starosta ukončuje diskusiu 
 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
schvaľuje 
Poskytnutie dotácie pre Futbalový oddiel Tatran Sučany vo výške 6 000,00 EUR  s účelom 
dofinancovania chodu, resp. činnosti FO Tatran Sučany. 
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 10 ( Mgr. Lenka Žuchová, Veronika Dodeková, Milan Cuna, Martin Giert, MUDr. Richard 
Koyš, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Peter Pohl, JUDr. Peter 
Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Peter Krčula) 
Nehlasoval: 0 
 
 
Zmena rozpočtu obce  
P. starosta informuje o zhrnutie zmeny rozpočtu obce. Komisie tieto zmeny dostali, takisto ju 
mali aj poslanci vo svojich materiáloch. Obec už rátala v rámci niektorých vecí, v rámci 
žiadostí čo tam malo byť, aj na základe toho sa prestavoval rozpočet.  
 
Ekonomicko – legislatívna komisia – Mgr. Lenka Žuchová informuje že komisia odporúča 
schváliť. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
schvaľuje  
nasledovnú zmenu rozpočtu na rok 2024: 

P.č. 
Bežné výdavky: 

ekon.kl. 
funkčná 
kl. zdroj   suma 

1. Softvér a licencie V 633013 01.1.1 41  - 2 000,00 

2. Údržba prevádzkových strojov V 635004 01.1.1 41  + 1 000,00 

3. Špeciálne zariadenia - kamery V 635005 01.1.1 41  + 2 000,00 

4. Ostatné služby V 637005 01.1.1 41  + 2 000,00 

5. Oprava vozidiel - verejná zeleň V 634002 05.1.0 41  + 2 000,00 

6. 
Zber, odvoz a uskladnenie 
odpadu V 637005 05.1.0 41  - 10 000,00 

7. Zber veľkoobjemového odpadu V 637005 05.1.0 41  + 5 000,00 



8. El. energia - verejné osvetlenie V 632001 06.4.0 41  - 2 500,00 

9. Materiál - verejné osvetlenie V 633006 06.4.0 41  + 2 000,00 

10. Údržba - verejné osvetlenie V 635006 06.4.0 41  + 500,00 

11. Oprava športových zariadení V 635006 08.1.0 41  - 6 000,00 

12. Príspevok na TV a šport V 642001 08.1.0 41  + 6 000,00 

13. Údržba obecného rozhlasu V 635005 08.3.0 41  + 500,00 

14. Ostatné služby rozhlas V 637005 08.3.0 41  - 500,00 

15. Údržba budov MŠ V 635006 09.1.1.1 46  + 5 000,00 

16. Interiérové vybavenie  - ŠJ MŠ V 633001 09.6.0.1 41  - 800,00 

17. Všeobecný materiál - ŠJ MŠ V 633006 09.6.0.1 41  + 800,00 

18. RF - kultúrne akcie Hodžove dni V 637004 08.2.0 41  - 1 900,00 

19. Príspevok pre ZŠ      41  + 1 900,00 

        

Bežné 
výdavky 
SPOLU:  + 5 000,00 

  
     

  

  Kapitálové výdavky:           

20. Výpočtová technika V 713002 01.1.1 46  + 2 000,00 

21. Prevádzkové zariadenia - váhy V 713004 05.1.0 46  + 18 000,00 

22. Rekonštrukcia ZŠ V 717002 09.1.2 46  - 25 000,00 

        

Kapitálové 
výdavky 
SPOLU:  - 5 000,00 

 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 ( Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Veronika Dodeková, Milan Cuna, Martin Giert, 
MUDr. Richard Koyš, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Peter Pohl, 
JUDr. Peter Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
Nehlasoval: 0 
 
10. Vyhodnotenie činnosti ZŠ a MŠ za šk. rok 2023/24 
 



Diskusia: nikto sa neprihlásil 
 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
schvaľuje 
Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach v Základnej škole 
Slovenského národného povstania, Partizánska 13, Sučany za školský rok 2023/2024 
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 ( Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Veronika Dodeková, Milan Cuna, Martin Giert, 
MUDr. Richard Koyš, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Peter Pohl, 
JUDr. Peter Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
schvaľuje 
Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach v Materskej škole, 
Hurbanova 10, Sučany za školský rok 2023/2024 
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 ( Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Veronika Dodeková, Milan Cuna, Martin Giert, 
MUDr. Richard Koyš, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Peter Pohl, 
JUDr. Peter Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 
11. Správa o činností komisií 
 
Správy z komisii: 
 
Komisia kultúry a športu – P. Mgr. Veronika Dodeková informuje, že na začiatok zhodnotili 
zrealizované akcie, medzi ktoré patrili kultúrne akcie. 
Poďakovanie patrí stolnotenisovému oddielu a športovému oddielu pri tenisových kurtoch. 
Tí zorganizovali 28.9. tenisový deň a 7.9.  deň otvorených dverí stolnotenisovej herni. Zatiaľ 
si na to občania na to moc nezvykli.   
 
16.10. pietny akt pri rodnom dome Ď. Langsfelda. Budúci rok nás čaká 200. výročie 
narodenia,  preto sa chystajú väčšie oslavy. Ďalej sa zaoberali úpravami poplatkov za 
prenájom priestorov v klube dôchodcov. Dostali informáciu o zriadení novej sobášnej 
miestnosti v priestoroch Hodžovho domu – starej evanjelickej fary z dôvodu rekonštrukcie 
RKD. 
Pripravované kultúrne akcie  



Úcta k starším – 26.10. 
11.11. – akcia v spolupráci s JD Vojenské melódie a Katarínska zábava 
Pri príležitosti 17. novembra a pripomenutia si udalostí roku 1989 je plánové posedenie 
s Františkom Mikloškom - ďakuje p. Belicovi  
Vianočné trhy a Mikuláška jazda obcov, bude to koncentrované v priestoroch robotníckeho 
domu  
Dotácie sa už preriešili  
 
Komisia ŽP a VP – niektoré veci boli prejednané, sťažnosť z ulice Jánošíkova. Bola prizvaná na 
komisiu, kde sa aj priznala a nebolo adekvátne venčila psa tam psa. 
KC sme prebrali,  
Žiadosť na výrub stromu, komisia podala odporučenie podať si žiadosť na výrub.   
Váženie na zbernom dvore – dve cenové ponuky na váhu, ide o to ako sa bude riešiť zberný 
dvor keď sa bude vážiť – iné cenové ponuky na váhu. Treba určiť, ako sa bude vážiť betón, 
sutina. 
Riešili aj chatárov, tam sa vozili kontajnery a zostane sa pri 11 eurovom poplatku.  
Problematika zliav na komunálne odpady – plienky – nie je to jednoduchú riešiť. Výstup 
z komisie nie je.  

P. Starosta informuje, že zľavy boli prejednávané aj na iných komisiách a mal telefonát 
s Brantnerom, ktorý to považuje za normálny komunálny odpad, ale obec aj po diskusii na 
komisiách chceme, aby ľudia kt. preukážu že majú doma takéhoto člena, bude im možné 
poskytnúť zľavy v rámci sociálnej komisii.  
Jeden z členov komisie ukazoval fotky z ulice Partizánka – postavené rôzne búdy, je to 
obecný pozemok a treba to dať do poriadku. Nemali by si dovoliť takéto veci a jedna, druhá, 
tretia búda.  
Viackrát zaznelo na komisii zriadenie denného stacionára.  

p. starosta hovoril ohľadom denného stacionára, že rokujú so SAMARITÁNOM. Potrebovali 
by priestor a rentabilne by mali mat 10 klientov. Obec sa bude zaoberať aj touto otázkou. 
A je potrebné toto schváliť aj RÚVZ a aj žilinskou župou. 
 

Sociálno - zdravotná komisia – p. JUDr. Richard Koyš – byty sú vyriešené, na schválenie je 
dávka v hmotnej núdzi pre p. Maslákovú vo výške 100 Eur 
 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
schvaľuje 
poskytnutie jednorazových dávok v hmotnej núdzi a mimoriadnych dávok pre: 
Martina Masláková, nar.                , bytom Hurbaanova 9, Sučany: 100,- € 
 

Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 ( Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Veronika Dodeková, Milan Cuna, Martin Giert, 
MUDr. Richard Koyš, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Peter Pohl, 
JUDr. Peter Belica) 



Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 
Stavebná komisia – Ing. Peter Pohl -  veľa vecí bolo prejednaných – prekládka stĺpu 
verejného osvetlenia na ulici Smreková ktoré komisia neodporúča schváliť.  
Žiadosť spoločenstva vlastníkov bytov na ulici Podhradská cesta 3 a 5 na rekonštrukciu 
parkoviska a chodníka pri ich bytovke.  V rámci komisie je harmonogram na základe ktorého 
sa rekonštruujú chodníky a cesty v Sučanoch – hodnotili sa cesty v akom sú stave a podľa 
toho sa rekonštruujú. Nerátajú sa tam cesty na ktoré sú dané výzvy a z fondov MRK. 
Žiadosť Primareal s.r.o. o uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve na zriadenie vecného 
bremena na stavbu na ulici Kalinčiakova – druhá etapa – komisia odpúča aby obec žiadosti 
vyhovela.  
 
P. Prednostka hovorí, že sú to pozemky za podchodom smerom ku Heliportu,aby nezasiahli 
budúce pozemky do poľnej cesty, čo nezasahujú. S tým, že táto ulica má byž slepá aby tam 
nevznikal tento priestor a aby tam mohli tieto autá jazdiť cez ulicu Kalinčiakovu, avšak 
vlastník a budúci vlastníci pozemok zasahujú do poľnej cesty. S vlastníctvom nič neurobíme. 
V decembri budeme schvaľovať. Musel by odčleniť túto poľnú cestu geometrákom 
v prospech vecného bremena pre obec Sučany.  
Faktická poznámka – p. Kováč – hovorí, že by bolo dobré keby to patrilo obci. P. starosta 
dodáva, že v budúcnosti aby to mala mať obec vo vecnom bremene právo prechodu.  

Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
neschvaľuje 
žiadosť Spoločenstva vlastníkov bytov na ulici Podhradská 3 a 5 o rekonštrukciu parkoviska a 
chodníka pred a za danou bytovkou z dôvodu, že rekonštrukcia ciest prebieha podľa 
harmonogramu stanoveného stavebnou komisiou, ktorý zohľadňuje viaceré kritériá. Cesta 
a chodníky na ulici Mierová budú zaradené do rekonštrukcie v súlade s týmto 
harmonogramom a finančnými možnosťami obce. 
 
Hlasovanie z prítomných: 10 
Za: 9 ( Peter Krčula, Veronika Dodeková, Milan Cuna, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, 
Miroslav Mihálik, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Peter Pohl, JUDr. Peter Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Ľubomír Kyselica) 
Nehlasoval: Mgr. Lenka Žuchová 
 
Žiadosť p. Skokňu o zámene pozemku /garáže na Prefe/ - stanovisko komisie je ponechať 
pozemok ktorý ma doteraz. Boli sa tam pozrieť s Milanom, to stavanie je tam nadivoko a aj 
to miesto. Z jeho pohľadu pre obec je lepšie keď sa mu predá ako mu vymeniť pozemok za 
nejaký čo nebude mat možnosť.  
 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
prerokovalo 



žiadosť p. Skokňu o zámenu pozemku CKN 2100/152 katastrálne územie Sučany o výmere 18 
m2 v jeho vlastníctve za novovytvorenú CKN 2100/226 (odčlenená z pôvodného CKN 2100/13, 
nezapísaná v KN) o výmere 20 m2 vo vlastníctve obce Sučany  
schvaľuje 
spôsob predaja majetku - novovytvoreného pozemku z dôvodu hodného osobitného zreteľa 
za cenu podľa znaleckého posudku, ktorý si dá vypracovať kupujúci. Dôvodom hodným 
osobitného zreteľa je, že pozemok CKN 2100/152 katastrálne územie Sučany bol čiastočne 
zastavaný garážou iného stavebníka a na pozemku vo vlastníctve p. Skokňu nie je možné 
stavbu garáže realizovať. Odpredajom novovytvoreného pozemku by sa vytvorili podmienky 
na vysporiadanie vlastníckych vzťahov pod už jestvujúcimi stavbami garáží na sídlisku Prefa.  
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 10 ( Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Veronika Dodeková, Milan Cuna, Martin Giert, 
MUDr. Richard Koyš, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, JUDr. Peter Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Mgr. Róbert Kováč) 
Nehlasoval: 0 
 
Ekonomicko – legislatívna komisia – Mgr. Lenka Žuchová informuje, že správca majetku, na 
základe požiadavky z minulej komisie pripravil p. Hríb – navýšenie nájomného – načo môže 
byť fond opráv využiteľný. Ak by bola rekonštrukcia potrebná, musel by sa brať úver. Zatiaľ 
teda neodporúča komisia navýšenie. (mali to všetci k dispozícií) 
P. Skokňa sa prerokoval.  
Návrh na vyradenie majetku, interaktívna tabuľa – vyradenie zo škôlky – ponúknuť do KC so 
svojim zariadením či by nevedeli využiť.  
Ďalej prerokovali žiadosť GRYF– na dobu neurčitú – povolená žiadosť do 13.10 – 
neodporúčajú vyhovieť.  

 

Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
schvaľuje 
Žiadosť spoločnosti GRYF reklamné štúdio, s.r.o. o zmenu trvania reklamnej stavby na parcele 
KN-C 101/1 (KN-E 157/3), a to na dobu 3 roky.  

 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 0 
Proti: 10 ( Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Veronika Dodeková, Milan Cuna, Martin Giert, 
MUDr. Richard Koyš, Miroslav Mihálik, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Peter Pohl, JUDr. Peter Belica) 
Zdržal sa: 1 (Ľubomír Kyselica) 
Nehlasoval: 0 
 
p. Žuchová dalej informuje ohľadom váženého odpad – zníženia preddavku - preberali sa na 
komisii VP a ŽP – zníženie preddavkom počkať až v roku 2026 – ide o to, že to nie je zľava 
z poplatku, aby nevznikali dezinformácie. Toto by bolo možné že preddavok ako bude 
nastavený, že jednooosobová domácnosť bude mať malý poplatok a aby sa jej nekopili 



preplatky, tak jej to znížiť . Bude to zníženie a nie zľava. Počkať rok aby mala obec reálne 
informácie a či to tak naozaj je, čo sa predpokladá. Obec môžr každý rok niečo upraviť – 
budú asi vedieť lepšie reagovať a nastaviť ten systém lepšie.  
Zľava z poplatku pre ZŤP, osoby nad 60r. tuto zľavu neodporúčajú aby bol. Takúto formu 
zľavy neodporúčajú. P. Žuchová by som bola rada, aby sa vyjadrili aj ostatní k jednotlivým 
bodom a aby to vedela aj Evka aj na úrade ako nastaviť VZN – čo sa týka chatárov, mali aj 
Petra Slobodníka ktorý povedal skúsenosti svoje – bol VKK na Ontárku – za 11€ čo sa vyberie 
ja asi náklad na 5 VKK. Peter navrhol 5x do roka kontajner pri ktorom bude človek 8 hodín, 
chatárom sa dá vedieť a vykryje sa to s paušálnym poplatkom. Hovorila som s predsedom 
záhradkárskej oblasti – takýmto systémom áno. Nebude možné vyvážať na zberný dvor . 
Problemtika domácností ktoré prehlasujú alebo vyhlasujú že nemajú komunálny odpad 
pretože sú v obci aj takéto domácnosti – napr. v Turanoch majú 120 eur paušálnu sadzbu 
a potom tej domácnosti vyjde kúpiť si nádobu, nahlásiť si nádobu. Je to ekonomickejšie. My 
sme navhrli poplatok 50% najmenšej nádoby . Všetko nevyseparuje a hlavne keď je tam 
baba. Nevie si to predstaviť a ďalšia vec ktorú treba zahrnuť - Inktontinenčné pomôcky – 
vývoz ako majú v Trebišove – budú mat nádobu ktorá by mala čip obce a vyvážala by sa aj 
táto a išlo by to na obec – a bolo by to formou sociálnej pomoci na základe dokladu od 
lekára. Tie plienku sú ťažké po použití. Na ekonomickej komisii sa táto forma neodporučila 
a odporučila sa jednorázová dávka na pomoc. V akej výške, sa urobí nejaká štatistika a naozaj 
je to ťažké ak človek používa plienky – vychádza to 90 plienok za mesiac a ešte je to aj ťažké. 
Nie každý občan by chcel, aby sa to vedelo. Na vykrytie zvýšených nákladov. Drobný 
stavebný odpad by bol v rámci služby občanov – komisia odporúča kúpiť váhu do 500 kg – 
pracovník zber. Dvora by viedol evidenciu – občan 100kg ročne a ostatné navyše by sa 
doplatilo. Každý by dostal nejaké žetóny a odovzdal by 1 žetón a asi takto. Alebo nejaké lístky 
a čo bude navyše zaplatí.  
Čo sa týka kamery pri jednotlivých stojiskách – návrh ŽP pri predchádzaní čiernych skládok – 
zastane auto – vyloží sáčok a odíde a aby sa zamedzilo tomu jednu kameru na 40 bytovku 
a jednu bytovku na tehelnej a na ekonomickej komisii nebol odporučený tento návrh a je zlá 
dohľadateľnosť osoby, kamery by musel niekto sledovať a obsluhovať.  
Komisia neodporúča kamerové systémy. Bytový dom Hradiská – polopodzemné kontajnery, 
išla žiadosť na projekt, to by bolo fajn, kde by mali tí obyvatelia zamknuté.. 1500 eurová 
pokuta je motivačná. Čo sa týka odpadov 2/2012 je 9 dodatkov, tak ci by sa neurobila novú 
verzia.  
 
p. Kyselica – kamery na stojiská aj min. týždeň som videl v TN z Komárna a museli zaviesť 
kamery na stojiská. Pokiaľ tam niekoho vidia, dostal tu pokutu a musia byt potrestaný. Skôr 
či neskôr to bude musieť byt pod kamerami. A druha vec je ak chceme triediť, musíme 
pripraviť podmienky. Už teraz sú plné modré kontajnery na Tehelnej.  
p. Starosta hovorí, že ko spomínala Lenka, pri bytovom dome 40 bytovka sa uvažuje 
o polopodzemnom kontajneri 5 kubíkový na plasty a 3 kubíkový na papier 
P. Prednostka dodáva, že by sa to financovalo z fondu opráv.  
 
P. Krčula – osobne sa ho to dotýka – ohľadom dvoch kontajnerov – aby bol jeden značený že 
je zdravotný a tam by sa len plienky vhadzovali a tým by sme aj vedeli že pod tým čipovacím 
číslom koľko kg je v kontajneri.  
 
p. Prednostka dodáva informáciu pre ľudí, kt. pozerajú zastupiteľstvo, že obec len 



refakturuje náklady na odpadové hospodárstvo, tzn. Náklady na zvoz KO spoločnosťou ktorú 
obec vysúťaží plus náklady na zberný dvor a jeho pracovníka a iné pridružené náklady. Tento 
rok to je okolo 220 000 Eur, vyhliadka na budúci rok je okolo 440 000 Eur. Cena stúpne 
dvojnásobne. Ostatné obce v Turci už súťažia, dostávajú ponuky. Mesto Vrútky, im sa tam 
nikto neprihlásil. Obec to môže refakturovať obyvateľom paušálom, množstvovým zberom 
alebo váženým. Na decembrovom zastupiteľstve  bude návrh VZN o poplatku – ocitovala to 
Lenka, žiadne zľavy nebudú, paušál bude 11 Eur, ...  

p. starosta ukončuje diskusiu 
 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
prerokovalo 
správy z činnosti komisií OcZ obce Sučany 
 
Hlasovanie z prítomných: 11 
Za: 11 (Peter Krčula, Mgr. Lenka Žuchová, Veronika Dodeková, Milan Cuna, Martin Giert, 

MUDr. Richard Koyš, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Peter 
Pohl, JUDr. Peter Belica) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

12. Bod rôzne 
 
Diskusia: p. Kyselica, p. Mihálik, p. Belica a p. Dodeková,  
 
P. Kyselica hovorí o inšpekcii ktorú mala ZŠ a MŠ a v oboch prípadoch vyhodnotili činnosť ako 
výbornú – poďakoval p. Kyselica. Po 3x hovorí ohľadom Štiavnickej cesty /zástavky/ – nič sa 
neudialo, chcel by  aby sa to dalo do poriadku. P. Starosta informuje, že Po pol roku si to 
chcú s nami prejednať, zamestnanci chodili s nimi a označili si zástavky.   
Spomína, že obec chcela luďom pomôcť a obec dala jesennú očistu. Dopadlo to hrozne a 
v kontajneroch sú pneumatiky – ani jedna spoločnosť ich nechcela zobrať a včera išlo prvé 
auto dodal p. Starosta.  
 
P. Mihálik hovorí, že chce v parku prefa narovnať na jednotlivých prvkoch „návod“ na 
precvičovanie a tam kde to nie je, to doplniť. A majitelia psov sa dotazujú, kde majú dávať 
exkrementy. P. starosta im odkazuje, že to treba dávať do komunálu.  

Mgr. Lenka Žuchová doplňuje, že s p. Korčekovou sa rozprávala a že na obci sú ešte koše na 
psie exkrementy. Teda ak ich obec ešte má, aby sa naištalovali. P. starosta hovorí, aby si 
povedali, kde ich treba dať.  
 
JUDr. Peter Belica ďakuje evanjelickej cirkvi a obci Sučany za 7. ročné dielo - rekonštrucia 
Hodžovej fary – slávnostné otvorenie/hmotné dielo. Takisto Milanovi Cunovi a jeho dvom 
kamarátom k revitalizácii futbalu a verí, že sa im bude dariť po športovej stránke a bude sa 
im dariť aj v hospodárnosti.  



A na záver pozýva pri príležitosti 35. výročia Nežnej revolúcie na spomienkovú akciu spojenú 
s pietnym aktom v Hodžovej Fare, kde príde aj Ústav pamäti národa  
p. Dodeková sa chcela opýtať. práve na koše pre psíčkarov a hovorí, že si robia poriadky 
medzi sebou.  
p. starosta ukončuje diskusiu 
 
13. Interpelácie 
Do interpelácií sa nikto neprihlásil. 
  
14. Záver 
p. starosta poďakoval prítomným poslancom za účasť a prerokovanie problematiky chodu 
obce a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 
 

 
 
 
 
 
 
......................................................... 
                 Barbora Obžutová 
         zapisovateľka 
 
 
 
 
.........................................................   ............................................................. 
        Martin Giert       Peter Krčula 
         overovateľ        overovateľ 
 
 
 
 
 
...........................................................  ............................................................... 
     Mgr. Eva Belivová      Martin Rybár 
       Prednosta OcÚ      starosta obce  
 
 
 
 
 
 



Prezenčná listina 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Sučany 

konaného dňa 29.10.2024 v sále Robotníckeho kultúrneho domu v Sučanoch 

 

 

 
Funkcionári OcÚ: 
1. Martin Rybár    - starosta obce 
2. Mgr. Eva Belicová   -   prednostka obecného úradu 
3. Mgr. Radoslav Olašák  - hlavný kontrolór obce 

 
Poslanci:  
4. JUDr. Mgr. Peter Belica   
5. Milan Cuna                                       
6. Mgr. Veronika Dodeková 
7. Martin Giert 
8. MUDr. Richard Koyš 
9. Mgr. Róbert Kováč                           
10. Peter Krčula 
11. Ľubomír Kyselica 
12. Miroslav Mihálik 
13. Ing. Peter Pohl 
14. Mgr. Lenka Žuchová 

 
 
 

Ostatní prítomní: 
Barbora Obžutová     - zapisovateľka 
 

Hostia: 
 - viď prezenčná listina 

 


